
Валентин Инцко: Верујем да неће доћи до референдума о отцепљењу РС, а чак и када би се десио - он не би имао законску валидност
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 Високи представник у БиХ Валентин Инцко изјавио је да верује да неће доћи до
референдума о отцепљењу Републике Српске, а да, чак и када би се десио, он не би
имао законску валидност.

  

"Ми ћемо инсистирати да се Дејтонски уговор поштује. Дејтоном је загарантован
суверенитет и интегритет БиХ, ту је и Устав БиХ. По Дејтонском споразуму, ентитети
немају право да се отцепе", казао је Инцко за Н1 Сарајево. 

  

Он је упозорио да би отцепљење било "прекорачење црвене линије", додавши да
међуентитетска линија није никаква граница, веч линија, као што у Хрватској постоји
међу жупанијама или као код покрајина у Немачкој.

  

Инцко је истакао да БиХ има свој територијални суверенитет и да је примљена у УН као
јединствена држава 1992. године, наводећи да је то темељ за БиХ.

  

"Унутрашње границе су се мењале у Дејтону, али само унутрашње", казао је Високи
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представник у БиХ. 

  

Српски члан Председништва БиХ Милорад Додик је своје обраћање посланицима у
Народној скупштини Републике Српске почео на енглеском, речима: "Гоодбyе БиХ,
wелцоме РС-еxит" (Довиђења БиХ, добродошао РС Егзит).

  

(Бета)
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